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Zápis  
ze 13. jednání Výboru pro rozvoj cestovního ruchu 

Zastupitelstva Olomouckého kraje  
ze dne 13. 6. 2023 

Přítomni: 

Ing. Mgr. Hana Vacková 

Mgr. Djamila Bekhedda 

Zdislav Ház, DiS. 

Radek Hofer 

Jiří Juráš 

Mgr. Josef Kaštil 

Martin Křupka 

Ing. Petr Mudra 

Mgr. Michal Stoupa 

Tomáš Šulák 

Aleš Valnoha 

Ing. Lubomír Žmolík 

Bc. Jan Žůrek 

 

 

 

 

 

 

Tajemník výboru: 

Bc. Kristýna Gabrielová 

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

Lukáš Drlík 

Bc. Jakub Jüngling 

doc. PhDr. Karel Konečný, CSc. 

Marcela Župková 

Ing. Bc. Milada Sokolová 

Mgr. Tomáš Rak, MBA 

 

  

 

Hosté: 

Mgr. Radek Stojan 

Mgr. Josef Tetera 

Mgr. David Záleský 

Bc. Žaneta Jančaříková 
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Program: 

1. Zahájení 

2. Žádosti o individuální dotaci v oblasti cestovního ruchu 

3. Pravidla dotačních titulů pro rok 2024 

4. Různé 

 

Zápis: 

1. Zahájení  

Předsedkyně VRCR ZOK přivítala členy a zahájila 13. jednání výboru. Seznámila 
členy výboru s programem. Program byl následně schválen. 

Jednání bylo organizované hybridní formou (prezenčně/on-line) na žádost členů 
výboru. Mgr. Tetera si vzal úvodní slovo. Omluvil Ing. Sokolovou a paní Župkovou, 
které se nemohly dostavit z důvodu jednání v Prostějově.  

 
2. Žádosti o individuální dotaci v oblasti cestovního ruchu 

 
Mgr. Tetera představil jednotlivé individuální žádosti a to konkrétně: Klub 
vojenské historie Olomouc (pořízení pěchotního srubu StM-S32), Daniel Mudroch 
(Pivní stánek), Olomouc region Card, Jeseníky SKIbus, Klub českých turistů 
(Údržba pěších, lyžařských a cyklistických tras s pásovým značením v 
Olomouckém kraji), obec Tučín (Nadhledna), Vista film (dokumentární film 
Jindřich Štreit), TV Metuje (dokumentární film Jeseníky – díky), Balkan film 
(žadatel od žádosti odstoupil) a Pigs production (PRIMA Fresh Festival). Doplnil, 
že projekt Klubu českých turistů a Olomouc region Card již schválilo ZOK, Pigs 
production, SKIbus a TV Metuje schválila ROK, o projektech Klubu vojenské 
historie Olomouc a Vista Film rozhodne ZOK 19. 6. 2023 a žádosti obce Tučín a 
Daniela Mudrocha byly zamítnuty, jelikož svým účelem spadaly do řádného 
dotačního titulu 12_01_04. 

Paní předsedkyně měla dotaz k pěchotnímu srubu, který byl pořízen loni a zda, 
případně proč se pořizuje další. Mgr. Tetera sdělil, že žadatel doplňuje soubor 
objektů opevnění. Cíl je z  pohledu cestovního ruchu atraktivní. Paní předsedkyně 
poděkovala za vysvětlení. 

 

3. Pravidla dotačních titulů pro rok 2024 
 
Mgr. Tetera si vzal úvodní slovo a sdělil, že žadatelé z předchozích let v rámci 
hodnotítích kritérií získají méně bodů, případně budou bodově znevýhodněny 
subjekty, které dostávaly dotace pravidelně, aby mohly být podpořeny nové 
projekty. Proběhne konzultace  s OMPSČ, jakou formou to v pravidlech zajistit. 
Variantou by bylo např. možnost ohodnocení až 20 body ty projekty, které jsou 
s tímto záměrem v souladu a mohly by být podpořeny coby nové projekty. 
Z právního pohledu v principu není problém.  



Strana 3 (celkem 4) 

Mgr. Bekhedda měla dotaz, jak řešit situaci, kdy žadatel není vlastníkem subjektu, 
na nějž podává žádost. Mgr. Tetera odpověděl, že i nyní to pravidla umožňují, 
záleží na smluvním nastavení vztahu žadatele a majitele, což povrdil Ing. Žmolík. 
Paní předsedkyně uvedla, že by bylo vhodné zavést miniprezentace projektů, za 
účelem představení potenciálu. Mgr. Záleský sdělil, že i v jiných komisích 
probíhají prezentace. Pan Šulák tuto myšlenku podpořil. Bc. Žůrek se vyjádřil, že 
by byl pro prezentace, i formou online, s návrhem pozemků souhlasí a udělal by 
dva výbory, první na příjem žádostí (prezentace) a druhý na výši podpor. Mgr. 
Tetera k této diskusi sdělil, že by takový postup byl organizačně a časově 
náročnější, že by to pro žadatele mohla být jen možnost, nikoliv povinnost.  
Mgr. Bekhedda se dotázala na témata oblasti podpory. Mgr. Tetera odpověděl  
– cyklistika, vodní turistika, stellplatz, agroturistika, gastroturistika, aj. 
Mgr. Stojan doplnil téma digitalizace a udržitelného cestovního ruchu. 
Pan Juráš se vyjádřil k oslovení žadatelů a poslání připomínek.  
 
 

4. Různé 
 
Mgr. Tetera doplnil hodnotící kritéria DT3, kdy občas docházelo k nesouladu 
žádostí s realitou, např. ve věci prodeje či zapojení do sítě Olomouc region Card. 
Mgr. Tetera dostal pověření od Ing. Sokolové sdělit, že seniorské cestování je na 
webu kraje, tisková konference proběhla, projekt je ve fázi přípravy rezervačního 
systému, připravují se nové cíle, např. čokoládovna Choco Bonté či vojenské 
památky. Cena bude cca 1,5 mil. Kč, přičemž klient-senior zaplatí pouze 200 Kč.  

Ceny cestovního ruchu - veškeré informace jsou na webu, nové kategorie, do 18. 
8. 2023 poběží hlasování, pozvánka na vyhlašování 5. 10. 2023 bude zaslána. 

Pracuje se na naplňování koncepce rozvoje cyklodopravy, podařilo se  pořídit 
cyklopřívěs z Německa, (na doporučení cyklokoordinátorů), kde je bezpečné 
uchycení kola bez přítomnosti řidiče, aj. Od 1. 7. 2023 vyjede první spoj 
s cyklopřívěsem přes Zlaté Hory do Jeseníku. Kapacita přívěsu je 16 kol. Arriva 
jako poskytovatel služby pracuje na rezervačním systému. Z akčního plánu je pro 
letošní rok vyčleněno 200 tis. Kč na podporu terénních cyklotras. 

Letošním rokem končí programové období AK cyklodopravy, připravuje se nové, 
společně s ostatními odbory. 

Předpokládaný rozpočet na příští rok v DT 3 je 1 200 000 Kč. DT 4 byl letos 
navýšen o 2 mil. Kč.  

Na návrh pana Juráše by mohl být sestaven přehled dotačních titulů ostatních 
krajů ČR. OdCRVV bude na seznamu průběžně pracovat.  

Paní předsedkyně se vyjádřila k předávání cen v oblasti cestovního ruchu, které 
se mají konat v Domě U parku; místo je podle ní vhodné, jen by zprostředkující 
agenturu mohla využít místního moderátora.  K tomu Mgr. Tetera podotknul, že 
požadavek předáme, ale s agenturou jsou dobré zkušenosti. 

 
Paní předsedkyně poděkovala členům za účast a jednání ukončila.  
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V Olomouci dne 14. 6. 2023 

Zapsala: Bc. Kristýna Gabrielová  

……………………………….  
 

Ing. Mgr. Hana Vacková 

             předsedkyně výboru 

 

 

 

Přílohy:  Prezenční listina  

 


